

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱  
Web Media Design 網路媒體設計(一)

|        |  |                    |   |
|--------|--|--------------------|---|
| 當期課號   | 6208   | Course Number      | 6208  |
| 授課教師   | 馬廣毅  | Instructor         | MA,KWANG YI   |
| 中文課名   | 網路媒體設計(一)  | Course Name        | Web Media Design  |
| 開課單位   | 視覺傳達設計系(二進)五A  | Department         |   |
| 修習別    | 選修   | Required/Elective  | Elective  |
| 學分數    | 2  | Credits            | 2   |
| 課程目標   | 本課程之設計之重點有三: 1.為培養學生對網路概念之瞭解. 2.為培養學生對於網頁設計業界電腦軟體之使用有概念. 3.訓練學生對於實例之練習.          | Objectives         | The purpose of the course has three fold. 1.To help students understand the basic concept of the Web environment. 2.To help students knowing what is the state of art software in the Web page design field. 3.Helping student using the software to practice the real case.          |
| 教材     | 一個半小時以電腦廣播系統教學後, 留半小時給學生對於當日所學練習及發問.   | Teaching Materials | After one and half hours demote, ask student practice half hour. If student have any problem about the course, welcome to ask questions anytime.  |
| 成績評量方式 | 期中作業25%<br>期中考25%<br>期末作業25%<br>期末考25%   | Grading            | Midterm assignment 25%, midterm examine 25%, final assignment 25%, and final examine 25%.   |
| 教師網頁   | -  |                    |   |
| 教學內容   | 本課程之設計之重點有三:<br>1.為培養學生對網路概念之瞭解.<br>2.為培養學生對於網頁設計業界電腦軟體之使用有概念.<br>3.訓練學生對於實例之練習. | Syllabus           | The purpose of the course has three fold.<br>1.To help students understand the basic concept of the Web environment.<br>2.To help students knowing what is the state of art software in the Web page design field.<br>3.Helping student using the software to practice the real case. |

尊重智慧財產權，請勿非法影印。